
 
  Vänsterpartiet 
   Kristianstad 
 

Interpellation 
Till Kommunstyrelsen ordförande Heléne Fritzon 
 
 
2015-10-15 fick allmänheten och även ledamöter i ABK:s styrelse kännedom om att S, Fp och 
C vill ge ABK i uppdrag att sälja 1000 lägenheter till en privat värd, samt att använda vinsten 
till att bygga motsvarande antal nya hyresrätter och även bygga skolor.  
ABK:s styrelse informerades samma dag som allmänheten, genom ett telefonsamtal från 
presschefen som talade om att presskonferens skulle hållas. Först efter själva 
presskonferensen delgavs ABK:s styrelse information, dels genom ett muntligt föredragande 
från ”ägaren” samt ett PM (bilaga 1 till interpellationen) från majoritetens företrädare.   
 
Bara ett par veckor tidigare hade en ägardialog med ABK ägt rum.  
 
Mina frågor till Heléne Fritzon: 
 

1. Anser Kommunstyrelsens ordförande att dialogen med ABK har hanterats på rätt 
sätt? 

2. På vilket sätt kan Kommunstyrelsens ordförande garantera att givna uppdraget inte 
skadar ABK som kommunalt bolag? 

3. På vilket sätt kan Kommunstyrelsens ordförande garantera att hyresgäster i ABK inte 
missgynnas ekonomiskt i förhållande till andra kommunmedlemmar? 

 
 

För Vänsterpartiet 
 

   
Ruzica Stanojevic 
 

 


